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Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

's-Gravenhage, 17 oktober 1991

Gevolg gevend aan de toezegging tijdens een mondeling overleg met
de vaste Commissie voor sociale zaken en werkgelegenheid op 26 juni j.l.
(kamerstuk 21 800 XV nr. 96), informeer ik u met deze brief over nog
niet beantwoorde vragen. Teneinde zo volledig mogelijk te kunnen zijn
heb ik met beantwoording gewacht tot het verslag van het mondeling
overleg was vastgesteld.

Inmiddels zijn nieuwe informatie en voorstellen aan de Kamer
gezonden, waaronder het vastgestelde LMBK 1992-1996, de begroting
van SZW 1992, een voorstel tot wijziging van de Arbeidsvoorzieningswet
en de Notitie Werkgelegenheids– en Arbeidsmarktbeleid. Derhalve wordt
een aantal vragen hier niet dan wel summier beantwoord.

Beleidsontwikkeling

De heer de Leeuw heeft gevraagd wat er wordt bedoeld met de
opmerking dat landelijk eenduidige kenmerken van kwaliteit en effecti–
viteit moeten worden ontwikkeld met behoud van regionale invulling. Ik
vat deze opmerking als volgt op. Door CBA en RBA's moet in onderlinge
wisselwerking gewerkt worden aan het tot stand komen van eenduidige
kenmerken van kwaliteit en effectiviteit. Wanneer deze kenmerken tot
stand gekomen zijn dienen zij als toetsingskader waaraan CBA en RBA's
hun beleidsvoering kunnen toetsen. Het is dus niet de bedoeling op
centraal niveau kenmerken van kwaliteit en effectiviteit vast te stellen en
deze vervolgens op te leggen aan de Regionale Besturen.

Naar aanleiding van de vraag van de heer van der Vlies kan ik u
mededelen dat de éénstemmigheid, waar in het Voorlopig Oordeel over
de hoofdlijnen van het concept LMBK 1992-1996 over wordt gesproken,
betrekking heeft op de geformuleerde output-taakstellingen m.b.t. tot de
te vervullen vacatures en de arbeidsinpassing van doelgroepen. Voorts
heeft de éénstemmigheid betrekking op de noodzaak tot verbetering van
de kwaliteit van de dienstverlening. Uiteraard zijn er beleidsonderwerpen
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in de sfeer van bemiddeling en scholing, waar thans nog verschillend
over wordt gedacht.

In het CBA bestaat overeenstemming om in de komende periode over
deze onderwerpen tot een meer fundamentele bezinning te komen.

Rijksbijdrage

Er zijn door leden van de fracties van het CDA, de VVD en Groen Links
vragen gesteld over de bezuinigingsdoelstelling en de verlaging van de
Rijksbijdrage aan de Arbeidsvoorzieningsorganisatie.

Over de bezuinigingsvoorstellen inzake de rijksbijdrage aan de
Arbeidsvoorzieningsorganisatie is tot op dit moment nog geen overeen–
stemming binnen het CBA bereikt. Gelet op mijn verantwoordelijkheid in
deze heb ik desondanks, in samenhang met de begroting van mijn depar–
tement een voorstel tot wijziging van artikel 38, eerste lid, van de
Arbeidsvoorzieningswet ingediend. In de ontwerp-begroting 1992 van de
Arbeidsvoorzieningsorganisatie, welke inmiddels in combinatie met het
door het CBA vastgestelde LMBK 1992-1996 aan u is toegezonden, is
de structurele korting van f 150 mln. nog niet verwerkt. Dit vindt zijn
oorzaak in het feit dat de sociale partners in het CBA tot op dit moment
bezwaar blijven aantekenen tegen deze korting en onverminderd
vasthouden aan de bedragen zoals die in artikel 38 van de Arbeidsvoor–
zieningswet zijn vastgesteld.

Het laat zich aanzien dat in de komende jaren de toestand van 's Rijks
financiën opnieuw aanleiding kan vormen tot het nemen van bezuini–
gingsmaatregelen, welke consequenties kunnen hebben voor de Arbeids–
voorzieningsorganisatie. Om die reden heb ik de sociale partners in het
CBA uitgenodigd om overleg te plegen over de vraag hoe wij tot
zodanige afspraken kunnen komen met betrekking tot de financiering van
de Arbeidsvoorzieningsorganisatie dat zij niet belastend zijn voor het
tripartite bestuurlijk functioneren.

Instrumenten

De heer de Leeuw heeft gevraagd hoe kan worden bereikt dat de op
het bedrijfsleven gerichte instrumenten beter aan hun doel beant–
woorden. Kritiek van werkgevers op de op het bedrijfsleven gerichte
instrumenten, zoals de KRA, BBS en de SSWB heeft doorgaans
betrekking op de bureaucratische rompslomp, die het gebruik hiervan
met zich meebrengt en de starheid van de regelgeving. De omvang van
de financiële tegemoetkoming is daarbij van ondergeschikt belang. Waar
het de werkgevers in de eerste plaats om gaat is een goed toegeruste
arbeidskracht op een bestaande of toekomstige baan. De kracht van de
op het bedrijfsleven gerichte maatregelen zal gevonden moeten worden
in flexibilisering van de regelgeving met een minimum aan voorwaarden.
Voor werkgevers die op zich mogelijkheden zien om werklozen aan de
slag te helpen, maar die terugschrikken voor het daarmee gepaard
gaande begeleidingsprobleem, zullen ondersteunende faciliteiten op
maat moeten worden ontwikkeld. Ook op scholingsgebied zal de
maatwerkgedachte meer vorm dienen te krijgen, door in onderlinge
samenwerking mogelijkheden te ontwikkelen die zijn gericht op het
voorkomen van het ontstaan van moeilijk vervulbare vacatures en die zijn
afgestemd op regionale en/of bedrijfstak-omstandigheden. De Arbeids–
voorzieningswet biedt de mogelijkheid aan RBA's regionale
subsidie-regelingen in het leven te roepen.
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ESF

In het door het CBA vastgestelde en aan u toegezonden LMBK
1992-1996 is aandacht besteed aan de relatie van het arbeidsvoorzie–
ningsbeleid met het ESF.

Organisatie en samenwerking

Mevrouw Rempt heeft gevraagd hoe in de praktijk invulling wordt
gegeven aan de regiefunctie. Het is op dit moment nog te vroeg om een
verantwoord beeld te schetsen van de praktische invulling van de regie–
functie. Wanneer aan het eind van dit jaar de regionale beleidsplannen
en het landelijk beleidsplan 1992 zijn opgesteld, zal op dit punt meer
duidelijkheid bestaan.

Er zijn enkele vragen gesteld over de bemensing van het Centraal
Bureau van de Arbeidsvoorzieningsorganisatie. Het Centraal Bureau
bestaat uit ca. 450 plaatsen. Deze plaatsen worden grotendeels bezet
door medewerkers die voor het tijdstip van verzelfstandiging onder het
Directoraat-Generaal voor de Arbeidsvoorziening ressorteerden. De
Arbeidsvoorzieningsorganisatie is zich bewust van het feit dat de oude
bedrijfscultuur onvoldoende aansluit op de ingeslagen weg van een
efficiënte, klantvriendelijke en resultaatgerichte werkwijze.
Management-development, opleiding en begeleiding zullen worden
ingezet om dit te bereiken. Overigens zijn ook de RBA's bijzonder alert
om paal en perk te stellen aan ongewenste «missiven-tendensen». De
omvang en inrichting van het Centraal Bureau zullen met in achtneming
van zorgvuldigheid ten opzichte van het personeel in overeenstemming
worden gebracht met de voor het Centraal Bureau vast te stellen taken.

Scholing

De heer de Leeuw vroeg naar de stand van zaken van vervolgactivi–
teiten naar aanleiding van het Rauwenhoff-rapport. In juni is er een
concept afgerond van een gezamenlijke beginselverklaring van overheid
en centrale werkgevers– en werknemersorganisaties inzake Rauwenhoff.
Momenteel is de achterban-procedure van de sociale partners in een
afrondende fase gekomen. Ik verwacht dan ook, dat deze beginselver–
klaring op korte termijn door overheid en sociale partners ondertekend
zal kunnen worden. In de beginselverklaring worden de inzet en verant–
woordelijkheid van elk der partijen voor een betere aansluiting tussen
onderwijs en arbeidsmarkt aangegeven. Ook bevat de verklaring aanbe–
velingen met als doel het ondernemen van concrete initiatieven en acties
ter invulling van deze gedeelde verantwoordelijkheid.

De heer Rosenmöller en de heer de Leeuw hadden nog een aantal
vragen over de betaling voor diensten, die de Arbeidsvoorzieningsorgani–
satie afneemt van het reguliere onderwijs. Op dit moment neemt de
doorverwijzing naar en het gebruik van het reguliere onderwijs drie
vormen aan. In de eerste plaats neemt de Arbeidsvoorzieningsorganisatie
maatwerk van onderwijsinstellingen af in de vorm van contractactiviteit.
Deze diensten worden volledig vergoed door de Arbeidsvoorzieningsor–
ganisatie. Ook overige organisaties dienen voor dergelijke specifieke
diensten de kosten volledig te vergoeden. In de tweede plaats past de
Arbeidsvoorzieningsorganisatie de Kaderregeling Scholing toe om voor
de afzonderlijke deelnemers de bijkomende kosten, zoals inschrijfgeld, te
betalen. De uitvoeringskosten (het betreft hier onder meer basiseducatie,
deeltijd-MBO en dag-/avond mavo/havo/vwo) worden niet vergoed, en
blijven voor rekening van O&W. In de derde plaats verwijst de Arbeids–
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voorzieningsorganisatie haar cliënten, bijvoorbeeld in de vorm van
advisering of voorlichting, naar deze vormen van volwasseneneducatie
zonder enige financiële transactie.

Met de huidige administratie van de Arbeidsvoorzieningsorganisatie
kan niet worden nagegaan in welke mate dit voorkomt. De overheidsge–
leding heeft voorgesteld de administratie van betaald en onbetaald
gebruik van diensten van het regulier onderwijs vanaf 1992 te verbe–
teren.

De discussie in het Centraal Bestuur over de vergoeding voor
scholingsdiensten door de Arbeidsvoorzieningsorganisatie van 1992 is
wel in voorbereiding, maar nog niet afgerond.

Inzake de drop-out-problematiek is er geen financiële regeling tussen
de arbeidsvoorziening en het ministerie van Onderwijs en Weten–
schappen. Wel zijn er RBA's die een financiële bijdrage leveren aan
regionale projecten om de voortijdige schooluitval terug te dringen.

Convenanten/sectorbeleid

Mevrouw Rempt heeft mij gevraagd nader in te gaan op de in het
concept LMBK 1992-1996 vermelde landelijke convenanten. Het CBA
heeft met enkele bedrijfstakken afspraken gemaakt over arbeidsvoorzie–
ningsprojecten in die bedrijfstakken. Het betreft convenanten met de
bouw, het wegvervoer, de gezondheidszorg en het onderwijs. Daarnaast
hebben sommige bedrijfstakken afspraken met RBA's gemaakt,
bijvoorbeeld de horeca en de metaal. In dit verband werd een vraag
gesteld over de stand van zaken met betrekking tot de inzet van Joego–
slavische werknemers in de metaal in het Rijnmondgebied en in het
gebied van de Drechtsteden. Van het beschikbare quantum van 350 zijn
inmiddels in totaal 54 tewerkstellingsvergunningen verleend (c.q. in
behandeling) aan 4 verschillende bedrijven. De tewerkstellingsvergun–
ningen zijn alle verleend voor beperkte tijd. Om de problemen van de
personeelsvoorziening in de grootmetaal in genoemde gebieden voor de
lange termijn op te lossen is een Raad van Aanpak ingesteld. De Raad
van Aanpak werkt momenteei aan een rapportage over de afgelopen
periode, waarin o.m. aandacht zal worden geschonken aan de scholings–
inspanningen.

Bij de landelijke convenanten gaat het om verschillende activiteiten,
zoals intensieve bemiddeling van wachtgelders in het onderwijs, en een
gemeenschappelijke personeelsdienst in het wegvervoer. In de gezond–
heidszorg gaat het om het verminderen van de personeelstekorten in de
bedrijfstak, onder andere door onder doelgroepen van het arbeidsvoor–
zieningsbeleid te werven. In bijlage I worden enkele convenanten nader
toegelicht.

Zoals in het LMBK 1992-1996 is opgenomen, zal het CBA het
sectorale beleid (waaronder het branchebeleid eveneens valt te
rangschikken) in het najaar van 1991 in een discussienota vormgeven. In
de nota zal worden uitgewerkt hoe sectoraal beleid zich verhoudt tot het
doelgroepenbeleid en tot de regionale bestuursvrijheid. Hierbij zal ook de
samenhang tussen landelijke sectorale afspraken (convenanten) met het
CBA en de regionale invulling daarvan worden besproken. De inzet,
welke de overheidsgeleding met betrekking tot het sectoraal beleid
voorstaat, zal zijn afgeleid van het terzake gestelde in de Hoofdlijnenno–
titie 1992-1996.

Doelgroepen

Kan de minister instemmen met de mening van de heer Rosenmöller
dat prioriteit moet worden gegeven aan de doelgroepen met een lage
opleiding?

Tweede Kamer, vergaderjaar 1991-1992, 22 300 XV, nr. 8



In het arbeidsmarktbeleid hebben werkzoekenden met een grote
afstand tot de arbeidsmarkt een hogere prioriteit dan andere groepen.
De afstand tot de arbeidsmarkt kan afgemeten worden zowel aan de
(lange) duur van de werkloosheid als aan de kans om langdurig werkloos
te worden. Een aantal factoren bepaalt in hun onderlinge samenhang
deze afstand. Het gaat daarbij naast opleidingsniveau onder meer om het
arbeidsverleden, etniciteit, opleidingsrichting en persoonlijke omstandig–
heden. Absolute en uitsluitende prioriteit voor personen met een lage
opleiding doet mijns inziens te weinig recht aan de overige relevante
factoren. Wanneer de vraag echter mede is bedoeld om de wenselijkheid
te benadrukken om tot een beperking (naar aantal en omvang) van
doelgroepen te komen, zodat een gerichter sturing op output mogelijk
wordt, dan kan ik met dat element instemmen. De uitwerking van deze
notitie heeft plaatsgevonden in de Notitie Werkgelegenheids– en
Arbeidsmarktbeleid.

Er is gevraagd duidelijkheid te verschaffen over het realiseren van de
evenredigheidsdoelstellingen met betrekking tot langdurig werklozen en
etnische minderheden.

Uit de kwartaalrapportages van de Arbeidsvoorzieningsorganisatie
blijkt dat in 1991 in het eerste halfjaar 750 personen meer uit de minder–
heidsgroepen zijn bemiddeld dan in het eerste halfjaar van 1990, terwijl
het totaal aantal bemiddelingen is teruggelopen.

De taakstelling voor 1991 met betrekking tot de bemiddeling van
minderheden was medio 1991 voor 43% gerealiseerd. Omdat het tweede
kwartaal betere resultaten laat zien dan het eerste kwartaal, is er reden
aan te nemen dat de taakstelling voor 1991 uiteindelijk toch nog kan
worden gehaald. Overigens moet hierbij gerealiseerd worden dat de
taakstelling voor 1991 pas een eerste stap is op weg naar het doel van
evenredige bemiddeling dat eind 1994 bereikt moet zijn. De taakstelling
voor 1991 met betrekking tot de bemiddeling van langdurig werklozen
was medio 1991 voor slechts 33% gerealiseerd. Ten opzichte van
dezelfde periode in 1990werden in het eerste halfjaar van 1991 410
langdurig werklozen minder bemiddeld naar werk. De taakstelling voor
langdurig werklozen (uitstroom-taakstelling) zal in 1991 waarschijnlijk
niet gehaald worden. Mede in verband hiermee het kabinet in de Notitie
Werkgelegenheids– en Arbeidsmarktbeleid een aantal voorstellen
opgenomen, die zullen worden ingebracht in het CBA.

De heer van de Vlies vroeg zich af of nu reeds tot een aanzet tot inten–
sivering van het arbeidsmarktbeleid voor jongeren wordt gekomen.

Sinds 1 september jongstleden is de Jeugdwerkgarantiewet (JWG) in
werking getreden, landelijke inwerkingtreding volgt per 1 januari 1992.
De RBA's moeten uiterlijk aan het eind van dit jaar hun bijdrage aan het
activerend arbeidsmarktbeleid voor jongeren leveren. In enkele RBA's is
men hiermee al begonnen, andere RBA's zijn nog bezig met de organisa–
torische vormgeving. Verder kan ik nog melden dat het CBA, in een aan
de RBA's gerichte brief van 22 juli jongstleden, heeft verzocht om een
fasegewijze beschrijving van de regionale implementatie van het
activerend arbeidsmarktbeleid voor jongeren rekening houdend met
uitvoering van de JWG. Op dit moment zijn nog niet alle reacties binnen,
zodat uit deze reacties nog geen conclusies kunnen worden getrokken.

Relatie met GMD

De heer Rosenmöller heeft gevraagd naar mijn zienswijze inzake het
probleem dat er GMD's zijn die met 4 RBA's moeten samenwerken.

Sinds het begin van dit jaar is het probleem in een belangrijk opzicht al
verminderd doordat de GMD nu centraal van de Arbeidsvoorzieningsor–
ganisatie een budget voor scholing ontvangt. Dit betekent dat de
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regionale GMD-kantoren hierover niet meer met diverse Regionale
Besturen behoeven te onderhandelen. Voor het overige geldt dat er niet
onmiddellijk een oplossing voor handen is. Met de voorgenomen herin–
richting van de uitvoeringsorganisatie van de Sociale zekerheid komt de
situatie uiteraard wel anders te liggen.

Het kabinet gaat er vanuit dat een zodanige vorm van samenwerking
zal ontstaan tussen de bedrijfsverenigingen (waarin de GMD zal zijn
geïntegreerd), dat de uitvoering ter hand zal worden genomen door circa
vijf administratieve clusters. Het is de bedoeling dat de regionale
gebiedsindeling van deze clusters overeen zal komen met die van de
RBA's.

Op deze wijze wordt de samenwerking tussen bedrijfsvereniging en
regionale arbeidsvoorziening beter mogelijk gemaakt. Over de bijdrage
vanuit Arbeidsvoorziening aan de reïntegratie van gedeeltelijk arbeidsge–
schikten is zoals bekend een advies door het CBA in voorbereiding. Mede
aan de hand hiervan zal in het kader van de reorganisatie van de
uitvoering van de sociale zekerheid de aangepaste wijze van bemiddeling
van gedeeltelijk arbeidsgeschikten worden vormgegeven.

Reactie van het CDA op het rapport van de IPSV

Mevrouw Witteveen heeft gevraagd of ik de Kamer op de hoogte wil
brengen van de reactie van het CBA op het rapport van de IPSV.

Het CBA heeft in zijn vergadering van 12 september jl. uitgesproken
dat het zich op hoofdlijnen kan verenigen met het gestelde in de mleiding
en de hoofdstukken 1 t/m 3 van de kabinetsreactie «Werk met Beleid»,
alsmede met de in hoofdstuk 4 daarvan neergelegde analyse. Tevens
heeft het CBA uitgesproken te willen komen tot vereenvoudiging en flexi–
bilisering van landelijke regelgeving met als vertrekpunt: preventief
beleid heeft de voorkeur boven curatief beleid. «Werk met Beleid» zal
hierbij nadrukkelijk in de beschouwing worden betrokken. De in «Werk
met Beleid» gedane voorstellen voor de twee regel-vrije regio's zijn voor
wat betreft het kabinet een belangrijk element in het perspectief voor alle
regio's. Het CBA heeft een voorkeur uitgesproken voor flexibilisering in
het algemeen in plaats van in slechts 2 regio's. Op korte termijn zal over
het vraagstuk van de vereenvoudiging en flexibilisering van arbeidsvoor–
zieningsmaatregelen als ook over een mogelijke operationalisering van
het in «Werk met Beleid» door het kabinet geïntroduceerde begrip
«afstand tot de arbeidsmarkt» verder worden gediscussieerd in het CBA.

Additionale arbeid

Door mevrouw Witteveen is gevraagd of ik mijn toezegging gestand
doe om direct na het zomerreces met een rapportage te komen. Daarin
zou in ieder geval aandacht moeten worden besteed aan een vereenvou–
diging van de financiering en aan het vraagstuk van de additionele
arbeid.

In oktober 1991 zal een eerste rapportage over de uitvoering van de
banenpools beschikbaar komen. In dit interimverslag zal het accent
liggen op de inventarisatie van de banenpools, interviews met sleutelin–
formanten omtrent financiële en andere uitvoeringsproblemen en een
analyse van relevante schriftelijke documenten. Gezien het tempo,
waarmee banenpoolplaatsen worden vervuld, (in het tweede kwartaal
1991 zijn 1.813 plaatsen van het voor 1991 beschikbare aantal van
10.700 gerealiseerd), is het niet mogelijk al in deze fase met gefun–
deerde aanbevelingen te komen over vereenvoudiging van de financie–
ringssystematiek en de additionaliteitstoets. In de tweede fase van het
onderzoek zullen naast verwerking van gegevens, benodigd voor het
vaststellen van het bereik van de banenpools, interviews en enquêtes
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worden afgenomen om de effectiviteit en neveneffecten (op termijn) van
de regeling te meten.

Deze fase zal worden afgesloten met een tussenrapportage voorjaar
1992.

In de derde fase wordt een vervolgmeting gehouden naar het bereik en
de effectiviteit van de banenpools. Deze fase wordt afgesloten eind 1992
met een eindrapportage.

Met betrekking tot het vraagstuk van additionele arbeid plaatst
mevrouw Witteveen vraagtekens bij de nogal centralistische toets die
plaatselijke en buurtgebonden creatieve ontwikkelingen in de weg kan
staan. Zij vraagt mij dit probleem in het CBA aan de orde te stellen.

De mening van mevrouw Witteveen wat betreft het centralistische
karakter van de toetsing deei ik niet. De Rijksbijdrageregeling banenpools
gaat uit van een decentrale aanpak. Dit blijkt uit het feit dat aan de
oprichting van een banenpool een samenwerkings-afspraak tussen
gemeente(n) en RBA ten grondslag ligt. Ten aanzien van de inhoud van
de samenwerkingsafspraak zijn enige onderwerpen, waaronder toetsing,
genoemd, waarover de samenwerkingsafspraak bepalingen dient te
bevatten. De wijze waarop daaraan invulling wordt gegeven, is daarbij in
beginsel overgelaten aan de contractpartijen. Inzake toetsing is daarbij
als aanvullende voorwaarde opgenomen, dat expliciet in de afspraak
opgenomen moet zijn, dat de effecten binnen de werk-organisatie van de
inlener naar het oordeel van het daar functionerend medezeggenschaps–
orgaan aanvaardbaar moeten zijn. Op deze plaats wil ik nogmaals het
belang onderschrijven van toetsing van de additionaliteit van banenpool–
plaatsen. Voorkomen moet worden dat reguliere arbeid wordt
verdrongen. In de Werkgelegenheids– en Arbeidsmarktnotitie wordt
nader op de knelpunten die hierdoor kunnen ontstaan, ingegaan.
Daarnaast is mij niet bekend dat de wijze van toetsing er toe leidt dat ten
onrechte plaatselijke of buurtgebonden initiatieven worden «wegge–
toetst». Mede in dit licht bezien ben ik niet voornemens deze kwestie
thans in het CBA aan de orde te stellen.

Mevrouw Witteveen vraagt of het waar is dat rijksconsulenten
afhoudend staan tegenover gemeenten die elkaar wat betreft de vacatu–
revulling willen helpen?.

Ik neem aan dat hier gedoeld wordt op overheveling van
banenpool-plaatsen door de ene gemeente naar een andere. Het woord
afhoudend is naar mijn mening hier niet op zijn plaats. Het is niet meer
dan logisch dat indien gemeenten overheveling overwegen door het
departement gewezen wordt op de consequenties en complicaties die
daaraan verbonden kunnen zijn. Hierbij kan gedacht worden aan de
incentive ABW, waarvoor uitvoering van een banenpool voorwaarde is,
alsmede de verschillende kanalen, waarlangs sociale vernieuwingsge–
meenten en niet sociale vernieuwingsgemeenten wat betreft de
zogenaamde startsubsidies worden bevoorschot.

Mevrouw Witteveen vraagt mijn mening over het inzetten van
WW-fondsen ten behoeve van de banenpools. Hiervoor wil ik verwijzen
naar mijn antwoorden op vragen over de financiering van de banenpools,
die door het lid van de Kamer, mevrouw Scheltema-de Nie, nr.
2899007380, d.d. 5 september 1990 zijn gesteld.

De Minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
B. de Vries
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Bijlage I Enkele convenanten tussen Arbeidsvoorziening en
bedrijfstakken

Het convenant met de sociale partners in de intramurale gezond–
heidszorg.

Via dit convenant wordt geprobeerd de personeelsproblemen in de
zorgsector te verminderen, onder andere door doelgroepen van arbeids–
voorziening naar deze sector te leiden. Jaarlijks worden taakstellingen
geformuleerd en uitgevoerd. Sinds dit convenant op 12-3-1990 werd
afgesloten is een positieve ontwikkeling waarneembaar.

Het convenant met het ministerie van Onderwijs en Wetenschappen.
Dit convenant is gericht op intensieve bemiddeling van wachtgelders.

Arbeidsvoorziening zal via extra inspanningen proberen wachtgelders al
dan niet via een traject te bemiddelen. RBA's mogen zelf beslissen of ze
hieraan mee willen werken. Op dit moment heeft O&W met bijna alle
RBA's contracten afgesloten over deze intensieve bemiddeling. Het is
nog te vroeg om al iets over verdere resultaten te kunnen zeggen.

Het convenant met de Gemeenschappelijke Personeelsdienst
Wegvervoer.

Arbeidsvoorziening heeft met de Stichting GpdW een convenant
afgesloten in juni 1989. Dit is onlangs verlengd tot 1-1-1994. De activi–
teiten van de GdpW zijn het uitlenen van werknemers in vaste dienst aan
wegvervoerondernemingen, het uitzenden van arbeidskrachten zonder
reguliere arbeidsovereenkomst en (bij)scholing. De ervaringen met dit
project zijn zeer bemoedigend: ruim tweederde van de deelnemende
chauffeurs acht zijn kansen op de arbeidsmarkt toegenomen. De
werkgevers zijn eveneens positief.

Het convenant de bouw.
Het doel van Bouw Vak Werk is het afstemmen van vraag en aanbod

van arbeid in de bouwnijverheid. Om dit te bereiken worden werkzoe–
kenden geselecteerd op geschiktheid voor de bouw en na eventuele
bijscholing in een apart bemiddelingsbestand ingeschreven. Voor de
bijscholing is de taakstelling gezet op 2.500 scholings– en werkervarings–
plaatsen, waarvan in mei 1991 circa 500 ingevuld waren. Ten behoeve
van allochtonen is in 200 scholings– en werkervaringsplaatsen voorzien.
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